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co říkáte na tohoto motorkáře ozzy http://www.motorkari...=65338&fid=28&pgr=11
MAT-lupíno 30.06.2009 07:20:03

Jestli myslíš tuhle větu -jirin1> Čtyřkolkář není přece motorkář.Je to jenom jelito co se
bojí motorky. Tak k tomu není co dodat.
Kajman 30.06.2009 12:13:48

Krásné postřehy. Těší mne, že motorkáři dokáží být stejně vyblízaní jako čtyřkolkáři.
:lol: (jensi38 promiň. (y) )
JK.Honzik 30.06.2009 12:21:25

nemam slov pro ty komentare, nekteri na te diskuzi prodelali lobotomii mozku!
Mychal 30.06.2009 14:19:20

JK.Honzik>nemam slov pro ty komentare, nekteri na te diskuzi prodelali lobotomii
mozku!

 To máš sice pravdu, ale tady je to úplně stejný... :-(
Hollas 30.06.2009 14:45:08

Přiznávám se, asi jsem jelito, na motorce už se na silnici bojím, jeden z důvodů proč
jdu do čtyřkolky...
JK.Honzik 30.06.2009 16:35:14

Hollas>Přiznávám se, asi jsem jelito, na motorce už se na silnici bojím, jeden z důvodů
proč jdu do čtyřkolky...

 Nejsi prvni ani posledni, ja jsem dopadl stejne jako ty! Na nasich silnicich to neni nic
pro me, vetsi pozitek mam ze ctyrkolky!
pumix 30.06.2009 21:11:03

momentálně jezdím s endurákem(schopným) jsou etapy, kdy enduro má navrch, ale
jsou situace kdy já projedu a motka hledá objíždku... toho enduráka bych vzal na
projíždku lehnul by vícekrát než bych vykouřil cígo... každý stroj má co do sebe, ale
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určitě bych nenazval enduráky chudáky co nemají na 4 kola(nemyslým finanční
stránku...)
jens38 01.07.2009 06:17:45

přesně to jsem měl na mysli tak nějak mě to popíchlo jezdíme taky s klukama na
enduru z počátku se pošklebovali kam prej s tím traktorem ale když po čtvrtý lehnul a
já na ně čekal změnili názor trochu mě jen zarazil věk toho maníka
TEKUMSEH 01.07.2009 21:52:46

ENDURISTI to je takový tip lidí kterým já říkam koloběžkáři pod prdelí 50 koní a v
nohách dalčích 50 :lol: :lol: copak to je nějaké ježdění věčně nohy na zemi aby ten
dotyčný nespadl? a stejně spadne :-D :-D taky jsem měl možnost se svést na enduru a
věčně bylo přední kolo v luftě a potom následoval pád no je to jenom mu ;-) j postřeh
co jsem viděl tak snad jsem tady někoho neurazil
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